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Innkalt:  
 
Torbjørn Skogstad, Nils Kr. Nakstad, Sissel Sveen Frogner, Marthe K. Jensen, Kari 
Mørkved Sylten, Sindre Bergan. 
Fra adm: Espen Bjervig. 
 
 
REFERATSAKER 
 
117.   LK- møter vinter/vår 2017.  
Fredag 09. juni 2017 kl. 14.00-16.30 
Scandic Hotel Oslo Airport 
 
RAPPORTERING 
 

119.    Rapportering fra virksomheten 
 
 Her rapporteres aktuelle tema som ikke fremgår av de øvrige saker.  
Vidar ga status for sporten. Ingen spesielle avvik. Sporten driver i henhold til plan.  
Status på ansettelser helseteam gjennomgått. Alle roller er fylt. 
 
 120.    Økonomirapport. 
 
Mai månedsrapport og prognose 2017  
Prognose ble gjennomgått og utdypet. LK tar prognosen til etteretning og lar 
administrasjonen styre mot null resultat. Prognose ligger vedlag 
 
 
INFORMASJON 
 
121.      Administrasjon 
 
Status	organisasjon	og	bemanning	
LK	støtter	administrasjonens	forslag	på	organisering	av	markedsavdelingen	og	kommersiell	
avdeling. 
 
DISKUSJONS- OG VEDTAKSSAKER 
 
122.  Oppdatering flour debatten 
 
Status og fremdrift fra Vårmøtet 
Sindre oppdarte status og arbeidet fremover. Måleapparatet som skulle kontrollere 
flourbruk, fungerte ikke som ønsket og kan ikke brukes som kontrollapparat. 
LK er enig i at flour håndtering og smørevettregler skal inn i arrangøravtaler. 
 
123.  Handlingsplan 
 
Handlingsplan gjennomgått på Vårmøtet, planen ligger vedlagt 
Hvordan jobbe videre med denne 
LK sitt eierskap og involvering i Handlingsplanen 
LK ønsker eierskap og involvering i Handlingsplanen. Sissel følger opp administrasjonen 
på videre arbeid. 
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Administrasjonen og Sissel plukker ut viktige verdivalg som skal diskuteres på LK 
seminaret 11-12  september.  
 
 
  
EVENTUELT 
 
124.  Eventuelt   
 
Staus TJ anken 
LK ble informert om status og kommunikasjons strategier rundt eventuelle utfall. 
 
Søknad om status Skigymnas 
LK henviser til vedtak tatt på høstmøtet 26-28 oktober 2012. 

Skigymnas: Rapport om det som er skjedd/gjort fra NSFs side, og fra Olympiatoppens side det 
siste året innenfor dette området.  

§ Det er fremdeles ikke tatt stilling til om NSF skal øke antallet ”offisielle skigymnas”.  
§ Det må stilles krav til de skoler som skal ha ”full” status. 
§ Olympiatoppen har laget er kriteriesett som er bra. 
§ Det må være NSF, og ikke Olympiatoppen, som ”godkjenner”  
     skigymnas/toppidrettsgymnas i langrenn.  
§ Samtidig er det aksept for at det kan finnes gode lokal løsninger.  

 
Ut fra dette vedtaket ønsker ikke LK å godkjende flere Skigymnas. 
 
Neste møte 
Fredag 18.august klokken 16.00 i Trondheim. 
 
EB 29.06.17 
 
 


